



En anglais

Dear Christian,

First, I would like to thank you for being who you are; we share common interests and ideals such as the love and respect for our mother nature.

We need more people like you. It is an honor for me to become part of your association, given my love for nature and conservation efforts I lead here in Tarapoto, San Martin—which is, as you know, part of the Peruvian Jungle.

We are extremely happy to be partners in Peru of your fantastic association and wish again to express our gratitude for your efforts to protect and preserve nature and all the life therein. - (Warren Perez Barrera)



En Français

Cher Christian,

Je voudrais tout d'abord vous remercier d'être qui vous êtes ; nous partageons des intérêts et des idéaux communs tels que l'amour et le respect de notre mère nature.

Nous avons besoin de plus de personnes comme vous.

C'est un honneur pour moi de faire partie de votre association, compte tenu de mon amour pour la nature et les efforts de conservation que je dirige ici à Tarapoto, à San Martin - qui, comme vous le savez, fait partie de la jungle péruvienne.

Nous sommes extrêmement heureux d'être partenaires au Pérou de votre fantastique association et souhaitons à nouveau exprimer notre gratitude pour vos efforts pour protéger et préserver la nature et toute la vie qui s'y trouve. (Warren Perez Barrera)

